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Marktcommissie 
 
4 september 2012 
 
 
Aanwezig 
Wethouder J. Cardinaal (voorzitter), G. v.d. Hoeven, W. Gootzen 
(secretaris/verslaglegger), H. van Buggenum (marktmeester), H. Bex, H. Hoens, 
J. Kneepkens-van den Broek, I. Mahu-de Ridder, E. Smits, S. Blok. 
 
Niet aanwezig 
H. de Goey (afgemeld), B. Mahu (afgemeld), J. Tromp (ziek), P. Bouwels. 
 
 
 
 
1. Opening 
De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom op de eerste vergadering na de 
vakantieperiode en opent de vergadering. 
 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Hij deelt mede dat Sonja Blok in verband met een andere vergadering wat later naar deze 
vergadering zal komen. 
 
Ben Mahu heeft zich wegens zijn gezondheid afgemeld. Hij heeft daarbij voorgesteld zich 
te laten vervangen door zijn zoon Janno Mahu. De voorzitter geeft aan dat dit (formeel) in 
strijd is met het Reglement op de adviescommissies aan burgemeester en wethouders. 
Vandaar dat voor de vergadering de gedachte geopperd is om hem als toehoorder tijdens 
de vergadering toe te laten. Dat is ook aan de heer Mahu bericht. Maar nu wordt 
vastgesteld dat hij niet aanwezig is. Daarop zegt Irma Mahu dat hij het zeer druk heeft en 
een andere vergadering heeft. 
 
Op de mededeling dat er geen ingekomen stukken zijn wordt navraag gedaan over een 
brief van de koopman die al enkele keren op de weekmarkt heeft gestaan met koffie. 
Enkele commissieleden maken duidelijk dat zij positief zijn over zijn standplaats. Hij zou 
behouden moeten blijven voor de markt te Weert, zo geven zij aan. 
Geantwoord wordt dat er inderdaad een aanvraag om een vaste standplaats van die 
koopman is ingekomen. De geplande procedure van herschikking en 
standplaatsverbetering is nog niet afgerond. Op het moment dat dat het geval is doet hij 
mee in de procedure tot invulling van de dan beschikbaar zijnde standplaatsen. Tot dat 
moment kan hij voorlopig op een dagplaats op de markt standplaats innemen. 
 
 
3. Verslag van de vergadering van 12 juni 2012 
Er zijn geen op- of aanmerkingen tot wijziging van de tekst van het concept-verslag. Die 
tekst geldt daarmee als het definitieve verslag van de vergadering van 12 juni 2012. 
 
Wel maakt José Kneepkens kenbaar dat zij na de vergadering van de vorige keer een 
akelig gevoel had naar aanleiding van het verhandelde onder agendapunt 5. Daarbij ging 
het over het verplaatsen van de weekmarkt. Het leek voor haar wel of de gemeente de 
markt graag weg wil hebben. Zij vindt echter dat de markt juist op de huidige plaats in het 
centrum een mooie markt is. Aantrekkelijk voor de consumenten. 
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Harold Bex vult aan met de mededeling dat andere mensen ook een vreemd gevoel 
daarover hadden. Zij vroegen zich af waarom het verplaatsen van de weekmarkt steeds zo 
herhaald werd. Zij vroegen zich af wat daar achter zit. 
 
Gerard van der Hoeven geeft daarop de volgende toelichting. Hij is nog niet zo lang hoofd 
van de nieuwe afdeling Vergunningen, Toezicht en Handhaving. Het ligt in zijn aard om 
naar werkprocessen te kijken. Dit met het doel om na te gaan hoe zaken verbeterd 
kunnen worden door een en ander op een andere wijze in te richten en om zodoende win-
win-situaties te realiseren. Bij het doorvragen was derhalve sprake van fijnslijperij om 
daarmee na te gaan hoe het voor iedereen beter te maken zou zijn. 
 
De voorzitter zegt dat de gemeente de markt wil behouden. Daarbij wordt er wel steeds 
gezocht naar mogelijke versterkingen. Daarbij past het dat er herhaaldelijk dingen 
aangepast worden. Zo vermeldt hij de zomer- en winteropstelling, het gegeven dat er 
vroeger geen scheiding in de markt in food en non-food was en nu wel (in verband met de 
nieuwbouw op het Ursulinencomplex), met uitzondering van de bakker op de Nieuwe 
Markt. Hij merkt op dat hij gezien heeft dat marktkooplieden zelf verschillende 
vertrektijden hanteren. Hij vraagt zich af of daar ook iets mee gedaan moet worden. Zo 
noemt hij ook het nieuwe stadhuis. Wanneer dat klaar is ontstaat er deels een andere loop 
door de binnenstad. Wat is daarvan het gevolg voor de weekmarkt en welke acties zijn in 
dat verband wenselijk? Daarop wordt vanuit de vergadering geopperd om op het moment 
dat het nieuwe stadhuis gereed is plannen ten aanzien van nieuwe plaatsen te gaan 
ontwikkelen. De voorzitter vat samen dat er sprake is van een voortdurend nagaan of er 
redenen zijn om iets te veranderen. Derhalve van een voortdurend evalueren. Veranderen 
niet om het veranderen zelf maar om elkaar te versterken. Dat wil zeggen markt, winkels, 
horeca én consumenten. Dat is het doel.  
 
Naar aanleiding van de vermelding van de zomer- en winteropstelling wordt vanuit de 
vergadering gevraagd of er inmiddels met de marktkoopmensen bij de terrassen op de 
Markt is gepraat. De marktmeester, Huub van Buggenum zegt dat er overleg is gevoerd. 
Daar is in eerste instantie uitgekomen dat het standpunt van de zijde van de 
marktkoopmensen is dat zij met zijn allen naar een andere plaats gaan en anders niet en 
dus op hun huidige plaats blijven staan. Voor de gemeente betekent dit handhaving van 
de huidige opstelling. Komende zaterdag wordt nog eens met hen gepraat.  
 
Ook wordt gevraagd naar de ingekomen verzoeken om standplaatsverbetering naar 
aanleiding van de brief daarover.  
Er zijn er drie ingekomen.  
1. Daumann: hij wil met zijn inktcartridges graag wat dichter bij de standplaats met 
computeraccessoires op de Van Berlostraat staan, omdat zij vaker klanten naar elkaar 
verwijzen.  
De Marktcommissie is hier positief over.  
2. Rongen: hij wil met zijn brood en banket naar de Markt bij de andere food.  
De Marktcommissie is hier negatief over. Dit heeft te maken met de voorgeschiedenis en 
de reden waarom deze standplaats in het verleden op de Nieuwe Markt bij de non-food is 
geplaatst.  
3.Beijers: hij wil graag een kopplaats.  
De Marktcommissie heeft begrip voor dit verzoek. 
 
[Aanvulling na vergadering: niet Beijers heeft recent een nieuw verzoek om 
standplaatsverbetering ingediend maar Verhees - huishoudelijke artikelen.] 
 
4. Fakkelestafette 2012 
De marktmeester geeft een laatste update van het gevoerde overleg. Daarbij gaat het 
over de precieze plaats van het podium en de praktische gevolgen voor een aantal 
marktkoopmensen die moeten schuiven met hun standplaats. Naar aanleiding van een 
voorstel komen vanuit de commissie een aantal alternatieve suggesties. Deze zal de 
marktmeester aanstaande zaterdag met de betrokken koopmensen bespreken. 
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In verband met de verdere opbouw op de Nieuwe Markt is het noodzakelijk dat de 
weekmarkt aldaar om 15.00 uur ten einde is en dat het terrein om 16.30 uur opgeruimd 
opgeleverd wordt. Ook dit zal met de betrokken marktkoopmensen gecommuniceerd 
worden. 
 
Als aanvulling op het bovenstaande wordt geopperd om bij genoemde, aangepaste 
opstelling van de markt eventueel standwerkers toe te staan om op de Langstraat in de 
richting van de Blokker standplaats in te nemen. 
 
 
5. Verzette markt met kermis Weert 
Vanuit de commissie wordt nog eens nadrukkelijk gezegd dat de verzette markt op de 
Emmasingel het vorige jaar absoluut geen succes was. Inmiddels is duidelijk dat dit jaar 
van de food niemand komt. Het zou wellicht goed zijn om diegene die zich niet afgemeld 
hebben persoonlijk tijdens de weekmarkt te vragen of zij wel komen. Alleen zij die 
aangeven te komen zouden dan een borg moeten betalen.  
De marktkoopmensen in de commissie zijn van mening dat het beter zou zijn om de 
weekmarkt met de kermis niet door te laten gaan wanneer de aanmeldingen zeer beperkt 
in aantal zijn. 
 
 
6. Periode rond Kerstmis en Nieuwjaar 
Sonja Blok, die in de tussentijd in de vergadering is gekomen, maakt op de eerste plaats 
melding van het feit dat in het weekend van 27 en 28 oktober “Gastvrij Weert” wordt 
gehouden. Zij doet navraag of de weekmarkt daarin ook meedoet. Harold Bex legt daarop 
uit dat de markt voorafgaande aan dat weekend een loterij organiseert, waarvan de 
hoofdprijs, bestaande uit een etentje in een van de Weerter restaurants, op genoemde 
27ste oktober wordt uitgereikt. Daarnaast is er op 13 oktober ook nog een actie met 
gevulde boodschappentassen.  
 
Verder zegt Sonja Blok dat er voor de Kersttijd grote plannen zijn geweest. Die gaan niet 
door. Er komt geen ijsbaan. Er bestaan op dit moment plannen waarbij sprake is van de 
plaatsing van zo’n vijftien kerstchalets op de Nieuwe Markt. Daarbij gaat het over de 
periode van 12 of 19 tot en met 30 december. De voorwaarde is dat de chalets alle dagen 
open zijn.  
 
De eerste reactie van de koopmensen in de commissie is dat deze opzet in het verleden al 
eens eerder is geweest en dat dit te weinig mensen trok, in het bijzonder in het begin van 
de week, van maandag tot en met woensdag. Die ervaring uit het verleden is derhalve 
niet zo goed. Ook wordt gezegd dat de koopmensen op de Nieuwe Markt er mee moeten 
kunnen instemmen. Dat geldt voor de plaatsing van de marktkramen in verband met de 
ruimte die voor de chalets nodig is. Maar dat geldt ook in verband met de mogelijke 
concurrentie tussen de waren die in de chalets verkocht wordt en de waren van de vaste 
koopmensen op de weekmarkt. 
Er zou een nader uitgewerkt plan met daarin de plaatsing van de chalets en de overige 
standplaatsen op de weekmarkt als één samenhangend geheel opgesteld en 
gepresenteerd moeten worden. Daartoe wordt als ‘n idee voorgesteld om de chalets met 
de voorzijde naar de winkeletalages toe gericht te plaatsen. Zo creëer je een zekere loop 
door leuke winkelstraatjes en de weekmarkt biedt daar dan een aanvulling op. 
 
Sonja Blok zegt dat zij er bij de marktkoopmensen op terugkomt. Wat betreft de verdere 
activiteiten gedurende de Kersttijd, zegt ze dat daar geen aanpassingen van de 
weekmarkt voor nodig zijn. 
 
Voorts maakt Harold Bex voor de weekmarkt nog melding van een geplande actie met een 
boom voor het gemeentemuseum. En op 13 december is er een actie gepland met 
erwtensoep. 
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7. Rondvraag 
J. Cardinaal: 
De voorzitter deelt mede dat hij de volgende, geplande vergadering op 6 november 
verhinderd is. Hij vraagt of die vergadering daardoor verzet moet worden of gehandhaafd 
kan blijven, waarbij Gerard van der Hoeven die dan zal voorzitten.  
Besloten worden om de geplande vergaderdatum te handhaven. 
 
 
8. Sluiting 
Tenslotte dankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit hij deze 
vergadering. 
 
 
Weert, 6 november 2012 
 
 
 
 
 
J. Cardinaal      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 


